

故事書《美麗的花朵》參考資料：原文附簡單英文解釋

" The Beautiful Flowers" story book for reference reading: original text with simple English explanation

P.1-7

<p>《美麗的花朵》</p> <p>今天，姐姐帶<u>小美</u>、<u>古朗</u>和我去公園玩耍。我們玩了一會兒跳繩，就坐在椅子上休息。</p> <p>我們看到花園有很多美麗的花朵，紅的、黃的、紫的。</p> <p>我覺得花朵很好看，想把它們摘下來。<u>小美</u>看到我伸手，便跟我說：「你不可以採摘花朵啊！」我說：「我覺得花朵很好看，想摘下來送給媽媽。」</p> <p><u>小美</u>說：「你想想，如果我們把花朵摘下來，其他人就不能欣賞這麼美麗的花朵了。」</p> <p><u>古朗</u>說：「我有方法！我們用顏色筆把花朵畫下來，然後把圖畫送給媽媽。」</p> <p>我和<u>小美</u>都覺得這是個好方法，於是大家就努力畫下美麗的花朵，然後帶回家送給媽媽。</p>	<p>The Beautiful Flowers</p> <p>Today, my sister took Siumei, Gulong and I to the park. We played skipping rope for a while, and then we sat on a chair to rest.</p> <p>The garden was full of beautiful flowers, including red, yellow, and purple.</p> <p>I wanted to pick the flowers, but Siumei stopped me. She said, "You cannot pick the flowers". I said, "I want to pick the beautiful flowers and give them to my mother."</p> <p>Siumei explained, "If we pick the flowers, other people won't be able to appreciate the beautiful flowers."</p> <p>Gulong said, "I have a solution. We can draw the beautiful flowers with colored pencils and then give the pictures to our mothers."</p> <p>Siumei and I agreed on the suggestion. We then drew the beautiful flowers and gave the pictures to our mothers.</p>
---	--

P.8-17

讀一讀	Please read aloud
公園	Park
玩耍	Play

跳繩	Play skipping rope
椅子	Chair
休息	Rest
花朵	Flowers
顏色筆	Colored pencils
圖畫	Picture
欣賞	Appreciate